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Sant Adrià de Besòs, Badalona i Santa Coloma de Gramenet

“Has de vetllar per 
la dignificació de 

les persones”
Sant Adrià.- 

Entrevistem a l’alcalde 
de Sant Adrià, Joan Ca-
llau, quan es compleix el 
primer any del seu mandat 
al capdavant de la ciutat. 
En una llarga conversa, 
parlem del futur del front 
marítim, de l’arribada de 

la discoteca Amnèsia, de 
la seva germana petita, 
la discote L’Atlàntida, de 
la rehabilitació de l’edifici 
Venus del barri de la Mina 
i de la situació del PSC 
adrianenc després de les 
primàries. 

Reconeix que el camí 

ha estat llarg i dur, però 
molt positiu. Que encara 
falta molt per fer a la 
ciutat i que té clar que els 
socialistes tenen moltes 
oportunitats de tornar a 
governar al municipi des-
prés de les eleccions de 
l’any vinent. Pàg. 4. 

El CERCAT 
lliura els premis

Sant Adrià.- Avan-
cem el programa de 
Festa Major, amb molta 
música, circ i animació 
infantil al carrer. El Club 
Billar Sant Adrià serà el 
pregoner. Pàg.11.

La Festa Major, 
al carrer

Sant Adrià.- Els jar-
dins dels MhiC van ser 
l’escenari del lliurament 
de premis dels concur-
sos de fotografia rocie-
ra i de Feria de Abril del 
CERCAT. Pàg.12.

Festa a la platja

Sant Adrià.- 
Més de 20.000 per-

sones van assitir dissabte 
passat a la primera edi-
ció del Barcelona Beach 

Festival, una iniciativa 
de Live Nation, amb la 
col·laboració de la dis-
coteca L’Atlàntida, que 
va suposar la primera ac-

tuació en una mateixa nit 
dels tres dj’s més grans 
del moment: Avicii, David 
Guetta i Steve Angello. 
Pàg. 9. 

Rehabilitació de 
l’edifici Venus

Sant Adrià.- El Con-
sorci de la Mina propo-
sa la rehabilitació de 
l’edifici Venus del barri 
de la Mina, enlloc de 
l’enderroc, com es pen-
sava fins ara. Pàg.6.
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ÀREA BESÒS no es fa responsable dels articles signats, que 
exposen l’opinió dels seus autors. El diari només es manifesta 

ideològicament a l’editorial. Tots els drets reservats.

Despistar el personal

Quan el govern municipal de la Ciutat Comptal i Transports Metropolitans de Barcelona (TMB) van presentar la seva revolució de la xarxa d’autobusos 
metropolitans, amb línies horitzontals i verticals que creuarien tota la ciutat, molts veïns i veïnes de les ciutats limítrofes es van témer el pitjor. Molts 
autobusos desaparexerien substituits per aquestes línies més llargues i, segons l’autoritat competent, més eficients. Quan es van posar en marxa les 
línies H12 i H10, el 43, que unia el barri barceloní de Les Corts amb Sant Adrià va desaparèixer, deixant molts barris adrianencs sense connexió amb 
la gran Barcelona en autobús. El consistori adrianenc va escoltar la veu de la ciutadania i va aconseguir que TMB creés la línia 143, que transitava pel 

Besòs, La Mina, La Catalana i Sant Joan Baptista. Moltes persones del Besòs el feien servir per anar al metge, ja que els portava directe al CAP de La Mina baixant 
per la Rambla Prim. A la tardor arriba una nova revolució de la xarxa d’autobús. TMB la va presentar fa uns dies. L’H14, del Paral·lel fins l’avinguda de la Platja, unirà 
a partir del 15 de setembre Barcelona amb Sant Adrià, però sense passar pel barri del Besòs. Totes aquelles persones del Besòs que vulguin anar al metge de ca-
pçalera hauran d’esperar el B23, que té una freqüència de pas molt més superior a les línies de TMB, o bé anar en metro, un camí massa llarg per les persones de la 
tercera edat, la gran majoria dels usuaris del CAP. I això és només una petita part dels maldecaps que aquestes variacions en el servei de transport públic terrestre 
provocaran als usuaris. Els veïns i veïnes ja han demostrat el seu descontent amb la desaparició del 143. De fet, la setmana passada van dur a terme una petita 
manifestació i una concentració a la plaça 25 d’octubre del barri del Besòs per protestar contra aquest canvi i demanar, no ja el retorn del 143 sinó del 43. No sabem 
si el consistori adrianenc escoltarà aquestes queixes, o si no podrà fer gaire cosa més davant l’administració barcelonina. De nou sembla que els governants estan 
al marge del dia a dia dels ciutadans. No sabem de números, no tenim clar que l’anterior xarxa d’autobús de TMB fos tan deficient, l’únic que coneixem, de primera 
mà en aquest cas, són els inconvenients que hi provocarà als nostres veïns i veïnes aquests canvis. A més, què va ser la línia 143, una maniobra de distracció per 
despistar el personal? S’ha de governar d’una manera més seriosa, senyors.

Menys mal que ara ve l’estiu i podrem descansar de tanta pantomima. Els esperem al setembre, amb el nostre especial de Festa Major. Un anys més, i ja en són 
18. Qui ho diria!  

Editorial

El passat 5 de juliol va tenir lloc a la nostra ciutat la 39a. Trobada Nacional de 
Bastoners de Catalunya; Sant Adrià-Ciutat Bastonera 2014. El sentiment que 
tenim majoritàriament és el de FELICITAT, acompanyat de gratitud i si m’ho 
permeteu també d’orgull adrianenc.

Nosaltres quan varem mostrar a les diferents institucions el nostre projecte 
sabíem molt be el que volíem i els objectius que volíem assolir. Promocionar la cultura 
tradicional Catalana Enfortir el teixit associatiu Fer un projecte de ciutat obert a tothom. 
Fomentar l’esbart Dansaire Sant Adrià

Avui, us podem assegurar que tots els objectius han estat assolits.

Tot va començar el juliol de 2013 presentant per primer cop el projecte a les institucions 
(Coordinadora de Ball de Bastons de Catalunya, Ajuntament de Sant Adrià, Diputació de 
Barcelona, Generalitat de Catalunya) i veient que podia ser factible ho varem presentar a 
totes les associacions de Sant Adrià.

Volíem un projecte de ciutat, un projecte engrescador i que fes vibrar a tota la ciutat, per 
aconseguir-ho sabíem que feia falta l’ implicació de molta gent. Els darrers mesos han estat 
especialment intensos, anant a presentar a totes les entitats de Sant Adrià el projecte i 
encoratjant-vos a que participéssiu d’ell . La resposta que majoritàriament varem aconseguir 
quan picàvem les portes d’una associació era la de col·laboració, tant en organitzar els 
tallers com per fer de voluntaris i aquesta predisposició és va veure reflectida el passat 5 
de juliol durant tota la jornada.

Però la Trobada no ha finalitzat, recordeu que durant el 
mes de setembre hi haurà l’exposició Fotogràfica de la 
Trobada i que s’exposarà al Centre Cultural Besòs durant 
la Festa Major del Barri del Besòs de Sant Adrià, estem 
convençuts que hi hauran imatges espectaculars. No us la 
podeu perdre.

Xavier Blanes. President de 
l’Esbart Dansaire Sant Adrià – Bastoners de Sant Adrià

Agraïment de l’Esbart 
Dansaire Sant Adrià

Opinió

El calor te hace ver alucinaciones, o tal vez chorradas, depende de quien y como 
las juzgue. Una de ellas puede ser la tomadura de pelo que nos hacen todas 
las cadenas privadas -y también, a veces, las públicas- con las películas que 
emiten. Aparte de los insufribles y exagerados cortes publicitarios, amputan 
una vez sí y otra también los finales. Eso es inadmisible y a la vez perseguible, 

por desfigurar una obra artística.

Sabemos que existe un organismo que debiera intervenir en esos casos. Que cobran, pero 
no hacen nada. Y el gobierno les paga. No, no es una chorrada. Tiene muchos nombres, 
pero ninguno bueno. 

En verano, las playas lucen cuerpos espectaculares, pero el sol tuesta a quien no toma 
precauciones, y la piel acumula todos los rayos, que si no se toman precauciones, 
más adelantes producen graves -por no decir mortales- enfermedades. No es ninguna 
chorrada.

En verano, muchas líneas de “bus” se restringen demasiado, y las esperas son agotadoras. 
Hablando del “bus”, resulta que en los principios y finales de línea, ya haga sol, viento o 
frío, muchos conductores abandonan su vehículo y lo cierran. El público sufre y ellos tan 
panchos. ¿Es esto o no una chorrada?

Menos mal que hay un montón de festivales de música que alegran un poco todas las 
chorradas que se les ocurre hacer al gobierno. Que son muchas y aberrantes.

Ahora, por ejemplo, si miras a alguna autoridad policial y dicha autoridad cree que la miras 
mal, te puede detener seis horas sin necesidad de decirte el por qué. ¿Abrase visto mayor 
chorrada? 

Nuestra democracia se ha ido diluyendo como un azucarillo en el agua, hasta quedar solo 
en “dermocracia”, es decir, a flor de piel.

Si pueden, disfruten de este verano. 

El próximo, es el futuro. ¿Qué nos deparará? Joan Rectoret i Closa

Hablando en serio
Chorradas...

Article complet:
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L’alcalde adrianenc, Joan Callau, al seu despatx, repassant el seu mandat d’un any i mirant el futur amb optimisme però tenint molt clar que el camí serà llarg i dur. 

“Per Sant Adrià és bo que es desenvolupi 
el port perquè és activitat econòmica”

Entrevista amb Joan Callau, alcalde de Sant Adrià de Besòs

Montse Sáez

Sant Adrià.-
Pregunta. Quina és la 

seva valoració del primer 
any al capdavant de la 
ciutat?

Resposta. Molt po-
sitiva i dura. Sobretot 
perquè en els moments 
que vivim com ajunta-
ment podem mantenir 
els objectius que ens vam 
marcar, que són ajudar la 
gent més necessitada, 
i mantenir els serveis i 
l’ajuntament dret. I dic 
dur perquè molts serveis 
els estem mantenint no-

saltres, entre el consistori 
i els usuaris. 

En un moment de 
crisi econòmica som un 
dels ajuntaments més sa-
nejats, però per contra te-
nim un problema de caixa 
perquè la Generalitat ens 
deu més de 3 milions 
d’euros en serveis. 

Malgrat aquestes di-
ficultats hem tirat enda-
vant. Hem desencallat el 
tema de l’edifici Venus, 
perquè la pitjor situació 
era no fer res. Aquest 
any hem dut a terme el 
Pla d’Usos Comercials. 
Estem controlant els pro-

blemes que produeixen 
alguns bars. Estem es-
perant, através de l’Àrea 
Metropolitana, un pla de 
desenvolupament dels 
polígons industrials.     

P. El deute de la Ge-
neralitat és un tema de 
difícil solució.

R. He parlat amb el 
conseller d’economia, 
que m’ha tractat força 
bé, i m’ha dit que tam-
poc tenen recursos per 
pagar i el problema ara 
és nostre. Això és com 
l’alumne que es porta bé 
i es queda sense pati, és 
un contrasentit. 

No paren d’aparèixer 
lleis que apreten molt 
als ajuntaments, quan 
només constitueixen el 
4% del deute espanyol. I 
si treus als ajuntament de 
Madrid i València només 
són el 2%. Ho sigui que, 
per regla general els ajun-
taments hem fet bé els 
deures. Aquí, al consistori 
de Sant Adrià hem estat 
austers, el que passa és 
que no ens paguen a no-
saltres. Fa dos anys que 
no rebem res per l’Escola 
de Música i l’escola bres-
sol. Per mi és un tema 
d’igualtat d’oportunitats, 

de justícia social.   
P. El campus universi-

tari a la zona del Fòrum ja 
està en marxa, però com 
està l’altre part del Front 
del Litoral?

R. En el terreny de 
les tres xemeneies no hi 
ha cap promotor interes-
sat. Passat l’estiu tirarem 
endavant un procés parti-
cipatiu amb la ciutadania 
per veure com desenvolu-
pem el tema. L’ideal seria 
tenir un gran equipament 
cultural que trascendís 
l’àmbit regional i inclús 
l’espanyol. Poder crear 
llocs de treball i recuperar 

els espais públics. El que 
ha de tenir clar la ciuta-
dania és que allò és un 
espai privat qualificat de 
bé industrial. Recuperar 
això o el compres, que val 
un dineral, o transformes 
la zona i recuperes l’espai 
públic. 

El que hem de recu-
perar és l’últim quilòme-
tre de la platja, que ja 
estem parlant amb el Mi-
nisteri de Medi Ambient 
de Madrid per recuperar 
el que falta. L’últim qui-
lòmetre de la platja, de 
passeig marítim, i desviar 
el col·lector d’aigües per 

recuperar la platja.  
P. A l’altra banda 

del riu es construirà la 
discoteca Amnèsia, un 
tema que va amb força 
retard tot i que a la tardor 
s’iniciaran les obres, no?

R. Això, el que vulgui 
el promotor.  

P. Però falta algun 
permís? 

R. No, des de l’agost 
passat estan totes les 
llicències.   

P. El mateix grup Am-
nèsia és el propietari de 
la discoteca L’Atlàntida, 
que està donant molts 
maldecaps als veïns. El 

consistori va demanar el 
seu tancament per sobre-
passar el soroll permés, 
però la discoteca conti-
nua oberta.

R. Era un tancament 
cautelar.   

P. Però ha continuat 
funcionant. Què és, un 
pols amb l’ajuntament? 

R. En el tema del 
litoral i de l’oci, hem de 
dir que hem transformat 
la ciutat. A la zona vam 
construir un poliesportiu i 
tard o d’hora l’oci arriba. 
L’oci ha de complir tres 
condicions: que l’activitat 
reporti ingressos per 

l’ajuntament, que com-
porti treball i ocupació 
per la gent de Sant Adrià, 
i convivència amb els 
veïns. L’any passat, amb 
els mateixos promotors, 
va anar la mar de bé en 
el tema del soroll, però 
aquest any hi ha hagut 
soroll excessiu mesurat 
amb aparells calibrats i 
reglamentaris. A partir 
d’aquestes medicions, 
molt altes i que excedien 
molt el permès, vam de-
cretar el tancament cau-
telar. Què significa això? 
Doncs demanar a la dis-
coteca les mesures que 

faran per reduir el soroll 
i el dia que ho faran per 
anar i fer les medicions. I 
si les medicions estan bé, 
no hi ha cap problema. 

Hem parlat amb els 
veïns i es queixen del 
soroll i de les molès-
ties, no de que hi hagi 
una discoteca que doni 
ocupació. Per això hem 
actuat, perquè quan tens 
una medició com les que 
tenim, has de fer el que 
calgui pel benestar dels 
veïns.    

P. Per la ciutat és po-
sitiu que es construeixi la 
discoteca Amnèsia?

R. Per Sant Adrià és 
bo que es desenvolupi el 
port perquè és activitat 
econòmica. També es bo 
que tinguem una univer-
sitat i que hi vinguin pro-
fessors i estudiants. Tot 
això és un potencial que 
tenim. Ara, en el front 
marítim s’ha de complir 
la convivència amb els 
veïns i el seu descans.        

P. Quan es va inau-
gurar el Port Fòrum es va 
parlar que seria una zona 
d’oci més familiar però 
la crisi econòmica ho va 
aturar tot i ens ha portat a 
construir una discoteca.

R. No crec que sigui 
tema de la crisi. El que 
passa és que com ajunta-
ment i com a ciutat tens 
les oportunitats que tens. 
Aquí tenim l’oportunitat 
del front l itoral amb 
aquesta proposta que 
veig molt interessant. A 
més, pensem que tot l’oci 
de la ciutat ha d’estar al 
voltant del port.   

P. Quan els ciutadans 
li diuen, com en el ple de 
juny els veïns afectats per 
la discoteca Atlàntida, 
que no es preocupa pels 
interessos dels adria-
nencs, què sent? 

MS
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R. Els entenc, per-
què pateixen el soroll, 
però els hem demostrat 
que estem treballant per 
solucionar-ho. Els hem 
demostrat que estem 
amb ells, que quan es 
compleixen les normes 
tots podem coexistir. Els 
veïns també entenen que 
intentem aprofitar les 
oportunitats perquè hi 
hagi ocupació.    

P. Han estat uns 
mesos molt intensos. 
Als plens hi ha hagut 
intervencions de molts 
grups de veïns, com els 
de l’edifici Venus. Fa 
pocs dies, el Consorci 
de la Mina ha proposat 
la seva rehabilitació. Què 
en pensa l’ajuntament, 
què és la millor solució o 
l’única possible?  

R. És la solució que hi 
ha, la més possible. Hem 
de ser responsables. A la 
reunió amb l’associació 
de veïns i la plataforma 
el conseller (Territori i 
Sostenibilitat) Santi Vila 
va ser molt clar: o hi ha 
aquesta solució o l’edifici 
es queda així deu o vés a 
saber els anys.     

P. O sigui d’enderroc 
ara mateix no és possible.

R. No, i per tant tu 
no pots condemnar els 
veïns que hi ha allà a 
que l’edifici es vagi con-
sumint. Tu has de vetllar 
per la dignificació de les 
persones. 

Aquí hi va haver un 
problema. Els 150-170 
euros al mes que l’any 
2008 la immesa majoria 
veia bé, quan arriba la cri-
si allò es gira i la immesa 
majoria diu “perquè m’he 
de ficar amb una hipoteca 
si tinc el pis pagat?”. El 
nombre de gent que no 
es vol traslladar augmen-
ta. Nosaltres hem de ser 
responsables i buscar 
que els nostres ciutadans 
visquin millor.      

P. Què passa si els 
veïns no ho accepten? 

R. Home, al Consor-
ci de la Mina sempre 

s’han fet les coses partint 
d’acords. En aquest cas 
ha estat impulsat per la 
Generalitat però la resta 
d’administracions hi es-
tem d’acord. 

P. Quin serà el cost de 
les obres?

R. En principi un milió 
i mig d’euros.

P. Què passarà amb 
els pisos nous que no 
seran ocupats pels veïns 
de Venus?

R. Un dels objectius 
del Pla de la Mina era 
provocar la diversitat so-
ciològica. Un dels edificis 
l’INCASOL l’ha posat de 
lloger amb possibilitat 
de compra amb un preu 
entre 350 i 400 euros 
al mes. Hem d’intentar 
que vinguin o estudiants 
o persones que puguin 
pagar aquest lloguer, i així 
provocar barreja social. 
Els pisos de Venus i dels 
anteriors talls que hagin 
marxat, aquest els hem 
de destinar a fer políti-
ques socials d’habitatge. 

P. Després d’una ac-
ció de la PAH a la plaça 
de la Vila, es va compro-
metre a negociar amb les 
companyies de llum, gas 
i aigua perquè posposin 
el pagament de les fac-
tures a les famílies sense 
recursos. Ja s’han iniciat 
les reunions? 

R. Tot allò ja ho es-
taven fent. És més fàcil 
demanar que fer. Ja es-
tem a sobre. Les com-
panyies de llum i gas 
tenen opcions per fer un 

pagament fraccionat si 
reuneixes una sèrie de 
condicions. La companyia 
de l’aigua, apart d’això, 
té el fons propi que, a par-
tir d’un informe emès per 
l’ajuntament et redueixen 
la factura. 

En el tema dels desno-
naments tenim els circuits 
ben greixats. Vam ampliar 
l’horari de l’advocat de 
l’OMIC, que fa un segui-
ment del tema.       

P. I les reunions amb 
les entitats bancàries?

R. Hem fet diverses 
reunions, tenim els con-
tactes, i això forma part 
del circuit que et deia que 
tenim ben encarat. 

P. El PSC adrianenc 
es troba en un procés 
complicat després de les 
primàries. Sis pesos pe-
sants han abandonat els 
seus càrrecs, com Joa-
quim Miquel, Pepi Pérez o 
Isabel Marcuello. Tots ells 
han criticat el sistema de 
primàries calificant-lo de 
descafeinat i confús. Què 
els respon?

R. Aquí hem fet pri-
màries en base al regla-
ment del partit. Segons la 
grandària de la ciutat, es 
fan les primàries seguint 
un procés o un altre. Una 
part d’aquest procés és 
recollir uns avals, uns mí-
nims per poder presentar-
te. Per tant, s’ha complert 
el que va acordar el partit. 
L’equip de companys que 
em donen el seu suport 
i jo hem recollit el 57% 
dels avals. Per tant, el 
procés no ha estat ni 
tancat ni fosc, ja se sabia 
i era el que va decidir el 
consell nacional del par-
tit. Tothom sabia les con-
dicions que hi havia, i no 
es va enganyar ningú. 

P. O sigui que la críti-
ca ve perquè no es veien 
amb la capacitat de reco-
llir els avals?

R. Jo acostumo a 
respondre per mi. 

P. El que ells demana-
ven és que el procés fos 
obert a tota la ciutadania.

R. Això s’ha fet a 
Barcelona i alguna ciutat 
gran perquè el reglament 
per localitats d’aquesta 
mida ho contempla. Però 
hi ha una primera part  
que és recollir els avals 
per presentar la candi-
datura. El reglament era 
conegut per tothom, no 
s’ha fet un cas especial 
per Sant Adrià. 

P. Quina és la seva 
relació amb Isabel Mar-

cuello, la primera tinenta 
d’alcalde?

R. Com fins ara.
P. No ha canviat res?
R. No. Hem de seguir, jo 

sóc el candidat i quan toqui 
fer les llistes ja es faran. 

P. Es podria escindir 
el PSC adrianenc?

R. No ho sé. Per mi 
no. Si s’escindeix, en 
tot cas s’hauria de parlar 
amb qui s’escindeixi. Si 
és per mi no s’escindirà.

P. En les darreres ele-
cions europees van pujar 
alguns partits que no 
tenen presència al consis-
tori, com ERC, Ciutadans 
o Podemos. Podriem tenir 
sorpreses l’any vinent? 

R. No ho sé, no faig 
prediccions en el món 
polític. El que ens hem 
marcat és seguir treba-
llant, tal com hem fet 
fins ara. Tenim molta 
relació amb la ciutadania, 
encarem els problemes i 
donem la cara. Hi ha un 
parell de coses que no 
ens poden dir: una, que 
no donem la cara i dos, 
que mentim. Hem poden 

dir el que vulguin menys 
aquestes dues coses. Els 
regidors del grup i et diria 
tot l’equip de govern do-
nem molt la cara, estem 
molt a sobre. 

Ara, la política depèn 
de tants factors, de tantes 
tensions, que a vegades 
no només és el factor pro-
pi el que importa. Jo vaig 
ser alcalde, primer perquè 
m’ho van proposar i vaig 
passar totes les aprova-
cions internes, i segon 
per poder treballar per la 
ciutat. Hem transformat 
Sant Adrià, lluintant per 
allò que et deia abans, la 
justícia social i la igualtat. 
Perquè Sant Adrià és una 
ciutat de gent treballa-
dora. Gent que treballa, 
que està a l’atur, que ho 
passa malament. Hem 
equiparat més o menys 
urbanísticament tots els 
barris, hem repartit ser-
veis. No ens hem centrat 
només en el centre, sinó 
que hem transformat tots 
els barris. I ha sigut amb 
aquests ideals. Sé que 
quan un és polític és el 
menys creïble que hi ha. 

D’aquí un any quan la 
gent voti ho farà per les 
motivacions que cregui 
oportunes. A vegades 
tenen a veure amb el 
municipi, altres no. Ja 
veurem què passa. Hem 
d’afrontar un any que 
serà políticament com-
plex, amb el 9 de novem-
bre. A veure com acaba 
de tensionar la societat 
catalana, que és el perill 
que correm. Quan una so-
cietat perd el seu equilibri 
i es tensiona hi ha certs 
perills de convivència. 
Jo estic amb la posició 
de treballar per no tren-
car  la convivència. És el 
que he fet a Sant Adrià, 
intentar mantenir una xar-
xa entre els adrianencs. 
Perquè l’ajuntament pot 
treballar per la ciutadania 
però també és important 
sentir-se acompanyats. 
Perquè sentir-te acom-
panyat de vegades no so-

luciona el problema, però 
et fa passar els tràngols 
una mica millor. 

El meu desig és im-
plementar tot això, se-
guir treballant i acon-
seguint coses com els 
plans d’ocupació que 
es desenvolupen només 
amb recursos municipals, 
sense l’ajuda de la resta 
d’administracions. O con-
venis amb empreses per 
generar ocupació per la 

ciutat. D’axiò em sento 
especialment satisfet.

Hem de seguir tre-
ballant per donar opor-
tunitats als nostres ciu-
tadans i ciutadanes. Són 
moments molt difícils, la 
gent pateix molt i està 
enfadada amb raó. Però 
hem de continuar i des-
prés ja veurem quina 
mena d’ajuntament te-
nim, si més fraccionat o 
no. Però, per acabar, haig 
de dir que els socialistes 
hem fet una bona feina a 
Sant Adrià. Hem transfor-
mat la ciutat, i això ningú 
ho pot negar.

P. Seran les prime-
res eleccions sense Sito 
Canga després de quatre 
legislatures. Li tirarà enre-
re a la gent per no votar 
el PSC?

R. No ho sé. Home, 
va ser un excel·lent alcal-
de amb molt de carisma. 
Però nosaltres hem con-
tinuat treballant. Crec 
que hi haurà motius de 
sobra perquè ens con-
tinuïn votant. Hi confio 
plenament.       

Actualitat

“Has de vetllar 
per la dignificació 
de les persones 
(...) L’enderroc 

de l’edifici Venus 
ara com ara no és 

possible”

“Els socilialistes 
hem fet una 
bona feina a 

Sant Adrià. Hem 
transformat la 

ciutat, i ningú ho 
pot negar”

“Hi ha un parell de coses que no ens poden dir.                         
Una, que no donem la cara i dos, que mentim”

“Tothom sabia el 
reglament de les 
primàries des del 
primer dia. Si és 
per mi, el PSC 

de Sant Adrià no 
s’escindirà”
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El Consorci de la Mina proposa la 
rehabilitació de l’edifici Venus 

Redacció

Sant Adrià.-
El Consorci de la Mina 

ha informar als veïns so-
bre la seva proposta per 
iniciar els tràmits per des-
afectar l’edifici Venus de 
Sant Adrià de Besòs del 
Pla Especial de Reordena-
ció i Millora del barri de la 
Mina (PERM) i procedir 
a l’encàrrec i la redac-
ció de projectes d’obres 
de rehabilitació d’aquest 
edifici. L’anunci s’ha fet 
en el transcurs d’una 
reunió amb els afectats 
presidida per la conse-
llera de Benestar Social 
i Família, Neus Munté; 
el conseller de Territori i 
Sostenibilitat, Santi Vila; 
i l’alcalde de Sant Adrià 
de Besòs, Joan Callau. A 
partir d’aquesta proposta 
s’obre un procés negocia-
dor amb la voluntat de 
tancar un acord abans de 
finalitzar aquest estiu.

Inicialment el PERM, 
aprovat el 2002, contem-
plava l’afectació dels 244 
habitatges de l’edifici Ve-
nus. Es va donar l’opció 
als veïns de ser reallotjats 
a nous edificis construïts 
pel Consorci del Barri de 
la Mina on els veïns no-
més haurien d’abonar la 
diferència entre el preu 
de venda dels nous pisos i 
l’import de la indemnitza-
ció per l’habitatge afectat 
per l’expropiació, ajustant 
els imports a pagar a con-
dicions avantatjoses.

El primer redactat del 
PERM també contemplava 
l’afectació de 94 habitat-
ges més dels carrers Mart, 
Llevant i Estrelles, però 
una modificació de 2010 
va reduir aquesta afecta-
ció a 8 habitatges de Mart 
i 8 habitatges de Llevant, 
però mantenint la opció 
del reallotjament per als 
edificis desafectats.

Des d’aleshores, 47 
famílies han optat per 
acollir-se al procés de 
reallotjament i anar a 
viure als nous habitatges 

de substitució: 26 de 
l’edifici Venus i 21 dels 
edificis Mart, Llevant i 
Estrelles.

Voluntat de trobar 
solucions per als 
veïns afectats
Durant aquest temps, 

el Consorci ha anat man-
tenint reunions i trobades 
personalitzades amb les 
famílies i ha constatat les 
dificultats que aquestes 
tenen per accedir al nou 
habitatge amb les condi-
cions econòmiques esta-
blertes, a banda d’haver-
hi veïns que han mostrat 
el seu desig de no deixar 
el pis que ocupen actual-
ment a l’edifici Venus.

L’impacte de la crisi 
econòmica sobre les famí-
lies que viuen en aquest 
edifici del barri, obliga 
al Consorci a cercar al-
ternatives i solucions al 
plantejament inicial del 
PERM, per tal de trobar 
les millors solucions en 
benefici de les famílies 
afectades.

Per aquest motiu, 
s’ha proposat als veïns 
que l’edifici Venus es 

rehabiliti quedant des-
afectat del PERM i per 
tant no serà enderrocat. 
Així mateix se’ls ha co-
municat que tot i això 
disposarien d’un perío-
de per decidir si encara 
volen acollir-se al pla de 
reallotjament aprovat.

Amb la rehabilitació 
de l’edifici Venus i el 
reallotjament dels veïns 
en habitatges socials, 
es pretén també donar 
cabuda a altres tipus de 
col·lectius (estudiants i 
professors del nou Cam-
pus) per donar permeabi-
litat al barri, a banda 
d’utilitzar els habitatges 
que restin disponibles 
a les pròpies politiques 
d’habitatge social.

Obres de rehabilita-
ció de l’edifici Venus

Amb aquestes obres 
es rehabilitarien els espais 
comuns, els accessos i la 
planta baixa, tot el nucli 
d’escala amb els replans 
del primer al desè pis 
i la coberta de l’edifici 
d’habitatges situat al ca-
rrer Venus 1-11.

Les obres inclourien, 

principalment, la reforma 
dels vestíbuls d’entrada 
i de la planta baixa amb 
nous paviments, reves-
timent i instal·lacions, 
inclosa la substitució to-
tal de la coberta dels 
vestíbuls; noves cabines, 
portes de replà i planta 
baixa dels ascensors; 
nova maquinària i qua-
dres dels ascensors; nova 
instal·lació elèctrica dels 
replans d’escala i enllu-
menat; noves bateries 
de comptadors d’aigua; 
noves finestres de tots 
els replans i de la porta 
de sortida de l’escala a 
la cobertura; repintat de 
tots els paraments dels 
replans; reparació de les 
baranes i dels graons 
d’escala, i restitució de la 
cobertura de l’edifici.

Degut al volum de 
les obres i amb l’objectiu 
d’afectar el mínim possi-
ble la vida quotidiana dels 
veïns, ja que es renoven 
accessos i zones de pas, 
es preveuria un període 
d’execució de les obres 
adequat.

El grup municipal de 

CiU, en contra
El grup municipal de 

Convergència i Unió a 
Sant Adrià de Besòs, ha 
lamentat la decisió del 
Consorci de La Mina de 
rehabilitar l’edifici Venus, 
que es troba afectat pel 
Pla de transformació del 
barri de la Mina, des de 
l’any 2002.

Els dos regidors na-
cionalistes es van com-
prometre en les darreres 
eleccions a treballar per 
tal que s’executés el pla 
que havia de transformar 
el barri amb fons euro-
peus i que passava, entre 
altres, per enderrocar 
l’edifici Venus i reallot-
jar els veïns afectats en 
diferents blocs de pisos 
que ja fa anys que estan 
construits en el mateix 
barri i actualment es tro-
ben buits.

El grup municipal de 
CiU lamenta que malgrat 
tots els esforços fets, 
tant amb els veïns com 
amb el Consorci, s’hagi 
acabat prenent aquesta 
decisió que considren 
equivocada, ja que, al 
seu entendre “l’edifici 

Venus s’ha convertit en 
una estigma del conjunt 
del barri de la Mina, a 
conseqüència del seu 
degradat estat. Fer una 
despesa en rehabilitació 
és senzillament llançar els 
diners i no solucionarà el 
problema estructural de 
l’edifici, ni ajudarà a nete-
jar la imatge del barri i no 
es justifica quan ja estan 
fets els habitatges nous.”. 
A més, assenyalen que, 
malgrat pugui semblar 
que d’entrada, és una de-
cisió més econòmica fer 
la rehabilitació –i així ho 
ha venut l’Equip de Go-
vern de l’Ajuntament a la 
Generalitat-, el cost que 
finalment acabi suposant 
multipliqui les previsions 
incials.

Des de CiU de Sant 
Adrià de Besòs han la-
mentat també que amb 
aquesta decisió s’hagi 
deixat de banda l’interès 
legítim de molts veïns, 
que durant aquests anys 
han sofert l’afectació ur-
banística dels seus habi-
tatges. Per aquests veïns, 
des del grup de CiU, es 
continua reclamant que 
se’ls ofereixi una solució 
que no passi per quedar-
se al mateix bloc i que 
se’ls doni facilitats per 
assumir el cost de fi-
nançament d’un pis nou, 
tal i com Ajuntament i 
Consorci els van prometre 
l’any 2008.

Per últim, els regidors 
nacionalistes manifesten 
que votaran contra la mo-
dificació del Pla especial 
de transformació del barri 
de la Mina, modificació 
que haurà de ser aprova-
da en el seu dia pel Ple de 
l’Ajuntament.

El grup municipal de CiU es mostra contrari ja que es va comprometre a treballar per acabar d’executar el pla de transformació i enderrocar-lo. 

Més informació:

JP

El Consorci de la Mina vol la rehabilitació de l’edifici Venus enlloc del seu enderrocament.
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El proper mes de setembre s’obre el periode 
d’inscripció per accedir als horts urbans 

Redacció

Sant Adrià.-
Els horts urbans són 

una iniciativa destinada a 
la gent gran del municipi 
pensat com a programa 
de participació social i 
millora ambiental.

El projecte té com a 
objectius recuperar es-
pais urbans per a l’ús 
públic, proporcionar a la 
gent gran un espai per 
conrear i adjudicar la cura 
d’aquest conreu, poten-
ciar les relacions inter-
generacionals, millorar la 
qualitat de vida, i la parti-
cipació i col·laboració dels 
ciutadans i ciutadanes en 
la millora ambiental.

Hi ha 22 parcel·les: 
4 al passeig de la Pollan-
creda, i 18 a la Masia de 
Can Serra.  Per accedir-hi 
cal tenir 60 anys o més, 

estar empadronat a Sant 
Adrià de Besòs, presentar 
la sol·licitud normalitzada 
dintre del període especi-
ficat. No tenen opció les 

persones que ja han fet 
ús d’una parcel·la en un 
altre sorteig

El reglament de règim 
intern i de funcionament 

dels horts urbans es po-
drà consultar a les Ofici-
nes d’Atenció al Ciutadà 
(OAC).  Les parcel·les 
seran adjudicades mit-

jançant un sorteig públic. 
A cada participant li co-
rrespon un número que se 
li adjudica en el moment 
de presentar la sol·licitud. 
Els participants hauran de 
deixar constància en la 
sol·licitud si volen parti-
cipar en el sorteig d’una 
zona en concret o de 
totes dues. El sorteig de 
totes dues zones es farà 
el mateix dia. Les per-
sones que hagin escollit 
dues zones i en el sorteig 
els toquin totes dues, han 
d’escollir-ne una en el 
mateix acte del sorteig.

El període d’inscripció 
serà del 22 de setembre 
al 17 d’octubre (amb-
dós inclosos) a l’Oficina 
d’Atenció Ciutadana. 
L’horari és els matins, de 
dilluns a divendres de 9 
a 13.45 h.; i a les tardes,  
de dilluns a dijous de 16 

a 18.45 h.
Cal presentar el for-

mulari de sol·licitud i una 
fotocòpia del DNI.

E s  f a r à  p ú b l i -
ca la llista d’admesos 
el dia 28 d’octubre al 
tau ler  d ’anunc is  de 
l’Ajuntament. S’obrirà 
un termini de reclama-
cions a la mateixa OAC, 
del 28 d’octubre al 10 de 
novembre. La publicació 
de la llista definitiva serà 
el 12 novembre.

El sorteig tindrà lloc 
el 17 de novembre, a les 
12 h, a la sala de plens 
de l’Ajuntament.

MS

CCOO posa en marxa noves oficines 
d’infoatur a Sant Adrià i Santa Coloma

Redacció

Sant Adrià.-
CCOO de Catalunya 

acaba la seva implanta-
ció d’oficines del servei 
Infoatur al Barcelonès 
posant en marxa, a partir 
d’aquesta mateixa setma-

na, els punts d’informació 
per a les persones sense 
feina a Santa Coloma de 
Gramenet i Sant Adrià de 
Besòs.

Des de primers de ju-
liol el servei, que funcio-
na des del mes de febrer 
a Badalona, Barcelona i 

L’Hospitalet, començarà 
a donar-se també a Sant 
Adrià i Santa Coloma. 
Els horaris i dies són els 
dimarts, de 10 a 12 h. 
i de 16 a 18 h. al local 
de CCOO a Sant Adrià 
(c. Pi i Gibert, 68), i els 
dimecres, durant les ma-

teixes hores, a l’edifici 
de Serveis Territorials de 
l’Ajuntament de Santa 
Coloma de Gramenet 
(plaça de l’Olimp, 3). Cal 
demanar hora al telèfon 
93 388 59 57.

E s  p o d r à  a c c e -
dir a informació sobre 

prestacions, subsidis i 
ajuts, així com sobre 
la resta de qüestions 
que poden ser d’interès 
per a qui no té feina 
com l’assessorament i 
l’orientació sobre recur-
sos per a la recerca de 
feina, sobre formació, 

acreditació de competèn-
cies, ajuts públics, etc.
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Joan Callau, 
candidat del PSC a 
les municipals

Redacció

Sant Adrià.-
El 26 de maig s’obria 

el procés de primàries 
per escollir al candidat a 
l’Alcaldia de Sant Adrià 
de Besòs. El 13 de juny 
Joan Callau va presen-
tar davant la Comissió 
Electoral de la Federació 
del Barcelonès Nord un 
total de 122 avals que 
corresponen al 57% dels 
militants de l’Agrupació, 
més del triple d’avals ne-
cessaris i posteriorment 
la Comissió Electoral va 
proclamar Joan Callau 
únic candidat socialista 
a l’Alcaldia.

En l’assemblea cele-
brada ahir, Joan Callau va 
rebre el suport unànime 
dels militants i simpatit-
zants de l’Agrupació del 
PSC de Sant Adrià, que 

ratificaven així la seva 
candidatura i es tancava 
el procés de primàries 
iniciat el 26 de maig.

Joan Callau va ex-
pressar el seu agraïment 
a tots els socialistes i 
militants del partit pel 

seu compromís i per la 
seva participació en el 
procés democràtic de 
les primàries i va mani-
festar que el suport i el 
recolzament rebut pels 
militants constitueixen la 
seva força.

El Cistell Solidari donarà productes 
frescos a les famílies necessitades 

Montse Sáez

Sant Adrià.-
Aldees Infantils SOS 

de Catalunya ha posat 
en marxa a la ciutat el 
projecte “Cistell Soli-
dari”. Aquesta iniciati-
va que compta amb el 
suport de l’Ajuntament 
de Sant Adrià de Besòs 
i amb la col·laboració 
del Mercat Municipal, té 
com objectiu la distribu-
ció de productes frescos 
a famílies amb dificul-
tats econòmiques i amb 
infants menors d’edat 
als que no poden pro-
curar una alimentació 
saludable i equilibrada.

E l  c e n t r e  o b e r t 
d’Aldees Infant i ls  a 
Sant Adrià és qui co-
ordina la iniciat iva i 
tr ia les famíl ies que 
se’n poden beneficiar. 
El Centre lliurarà uns 
tiquets a aquestes per-
sones per  va lor  d’1 
euro que podran bes-
canviar per productes 
frescos, a les parades 
del Mercat Municipal 
adherides a la campan-
ya, en el dia i hora que 
s’hagi fixat.

Aldees Infantils, en 
el marc del seu programa 
d’enfortiment familiar, 
s’encarrega de la capta-
ció i el contacte amb les 

botigues. Per mitjà d’un 
equip de persones vo-
luntàries, l’ONG passarà 
periòdicament a veure els 
comerciants per compro-
var com està funcionant 
la campanya, recollir els 
possibles suggeriments 
i els tiquets que deixen 
les famílies per tal de 
retornar els diners corres-
ponents als comerciants. 
Amb aquesta campanya, 
els comerços, a més de 
donar suport a una acció 
solidària se’n beneficia-
ran donant sortida als 
seus estocs de darrera 
hora i, a la llarga, obte-
nint possibles clients en 
un futur.

L ’ A j u n t a m e n t 
cont inuarà faci l i tant 
e l  desenvo lupament 
d’iniciatives solidàries i 
de caire social a la ciu-
tat, col·laborant amb 
altres entitats i promo-
vent polítiques socials 
per tal de donar suport 
als col·lectius més des-
favorits.

La iniciativa impulsada per Aldees Infantils SOS de Catalunya compta amb la col·laboració de l’Ajuntament i el Mercat municipal.

Més informació:

PSC
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El Barcelona Beach Festival reuneix més 
de 20.000 persones a la platja del Fòrum

Redacció

Sant Adrià.-
Més de 20.000 per-

sones van assitir dissabte 
passat a la primera edi-
ció del Barcelona Bea-
ch Festival, una iniciati-
va de Live Nation, amb 
la col·laboració, entre 
d’altres, de la discoteca 
L’Atlàntida, que va suposar 
la primera actuació en una 
mateixa nit dels tres dj’s 
més grans del moment: 
Avicii, David Guetta i Steve 
Angello. L’expectació era 
màxima, tant dins com 
fora del recinte, on es 
va organitzar un “macro-
botellón” de proporcions 

indescriptibles.
Sant Adrià (i no Bar-

celona, com diuen alguns 
mitjans) ha entrat ja en 
la història de la músi-
ca electrònica. Veurem 
si amb aquestes dades 
d’assistència els orga-
nitzadors hi tornen l’any 
vinent. Aquesta és la 
seva intenció, i fer aquest 
festival encara més gran. 
Tindran difícil superar el 
cartell d’aquest any. 

Avicii, David Guetta i Steve Angello van ser els principals reclams de la nit.

JP

Galeria fotogràfica:

Més de 20.000 persones van assistir a la primera edició del Barcelona Beach Festival, que es va dur a terme el passat 26 de juliol a la platja de la Pau de Sant Adrià. David Guetta (a datl, esquerra), 
junt amb Avicii i Steve Angello, va ser un dels reclams del festival, al voltant del qual es va produir un “macro-botellón” als aparcaments i parcs prop del recinte. 
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L’Ajuntament redueix 
l’horari d’un bar 
del barri del Besòs i 
clausura un a Monsolís

Redacció

Sant Adrià.-
El consistori adria-

nenc ha notificat als pro-
pietaris del bar ubicat al 
c. Argentina 2, al barri del 
Besòs, la reducció horària 
de la seva activitat de 
dilluns a diumenge fins 
a les 00: 30 h (la norma-
tiva permet que els bars 
obrin fins a les 2.30 h de 
dilluns a dijous, i fins a les 
3 h divendres, dissabtes i 
vigílies de festius).

El soroll que generava 
l’establiment era motiu 
de queixa per part del 
veïnat perquè alterava el 
seu descans. Per aquest 
motiu, l’Ajuntament va 
intensificar el control po-
licial sobre el local, actua-
ció que ha permès obtenir 
les proves per obrir l’ 
expedient que finalment 
s’ha tancat ara amb la 
reducció de l’horari.

Com ja vam informar, 

l’Ajuntament va impul-
sar fa uns mesos un pla 
especial de seguiment 
sobre els bars del muni-
cipi, per tal de garantir la 
convivència i el descans 
del veïnat. Els principals 
problemes que generen 
aquests establiments 
són un grau de soroll 
excessiu, l’incompliment 
d’horaris i problemes de 
seguretat.

Clausurat El Prado
L’Ajuntament va exe-

cutar el 22 de juliol el 
tancament del bar El Pra-
do, situat al c. Almirall 
Oquendo, 49, al polígon 
industrial de Monsolís. 
El passat mes de juny 
l’Ajuntament va obrir un 
expedient de clausura a 
l’establiment perquè tenia 
llicència de bar restaurant 
i desenvolupava activi-
tat de bar musical, una 
activitat que el Pla Ge-
neral Metropolità no per-

met exercir en el polígon 
industrial de Monsolís. 
L’Ajuntament també li ha-
via imposat una multa de 
20.000 euros per aquest 
mateix motiu a principis 
del mes passat.

L’Ajuntament conti-
nua doncs amb el pla es-
pecial de seguiment dels 
bars per tal de garantir 
el descans del veïns i la 
bona convivència. El ma-
jor control policial ha per-
mès obtenir les proves per 
obrir els corresponents 
expedients sancionadors 
que estan acabant amb 
la clausura del negoci o 
la reducció horària dels 
establiments.

MS

El bar es troba situat davant la plaça 25 d’octubre, del barri del Besòs.

La nova línia 
d’autobús H14 
substituirà la 143

Montse Sáez

Sant Adrià.-
Quan va desaparèixer 

la línia d’autobús 43 amb 
la creació de la H12, el 
consistori adrianenc va 
acordar amb TMB la crea-
ció d’una línia per mantenir 
unida Sant Adrià amb Bar-
celona. Es va crear la 143, 
una línia de curt recorregut 
que enllaça La Pau amb 
Sant Adrià. A partir del 
15 de setembre, la nova 
xarxa creada per TMB i 
l’Ajuntament de Barcelona 
tindrà noves línies, que 

afectaran Sant Adrià.
De fet, la línia 143 

desapareix amb la creació 
de la H14, que enllaça 
l’estació de metro de 
Paral·lel amb l’avinguda 
de la Platja adrianenca, 
passant pel Poblenou i 
creuant el riu Besòs per 
Cristòbal de Moura. La 
primera part del recorre-
gut, de Paral·lel al Pla del 
Palau, és idèntic al reco-
rregut actual de la H16. 
Després de la variant per 
l’avinguda del Marquès 
de l’Argentera i el passeig 
Picasso, segueix l’itinerari 

de l’actual línia 141 (Av. 
Mistral-Barri del Besòs), 
la qual substitueix junta-
ment amb la nova H16. 
El seu recorregut traves-
sa 6 àrees d’intercanvi, 
en què connecta amb 
les línies verticals V15, 
V17, V21 i V27, amb 
l’horitzontal H16 i amb 
la diagonal D20. Circularà 
amb vehicles estàndard a 
intervals de 8 minuts els 
dies feiners entre les 7 i 
les 21 hores. 

La nova H16 enllaça 
el Passeig de la Zona 
Franca amb el Fòrum.

Redacció

Sant Adrià.-
El passat 30 de juny 

prop de 3.000 alcaldes 
de tota Espanya, que 
representen a 17 milions 
de ciutadans i ciutada-
nes, van presentar en el 
Tribunal Constitucional un 
recurs contra la reforma 
local aprovada pel Govern 
per intentar frenar-la.

Sant Adrià de Besòs 
és un dels ajuntaments 
que s’ha sumat a la ini-
ciativa amb l’objectiu 

de frenar aquest atac al 
municipalisme que tindrà 
conseqüències negatives 
per milions de ciutadans 
i ciutadanes.

El vicepresident de la 
Federación Española de 
Municipios y Provincias 
(FEMP), Abel Caballero, 
va declarar que no es 
tracta d’un conflicte de 
lluites de poder sinó de 
defensar als ciutadans. 
Si la reforma es porta 
a terme els consistoris 
no podran seguir apli-
cant polítiques socials, 

d’ocupació o de suport a 
l’educació perquè no “hi 
haurà recursos, ni capaci-
tat, ni competències per 
fer-ho”.

L’Ajuntament de Sant 
Adrià recorre contra la 
reforma local 

Més informació:

TMB

Un per causar molèsties als veïns i l’altre perquè no tenia llicència de 
bar restaurant i estava desenvolupant activitat de bar musical.
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La Festa Major adrianenca torna a 
apostar pels espectacles de carrer

Redacció

Sant Adrià.-
Del divendres 5 fins 

el dilluns 8 de setembre, 
Sant Adrià celebrarà la 
seva Festa Major. Els 
noms canvien, però 
l’austeritat serà la ma-
teixa de les darreres edi-
cions. La Festa del Riu, 
la Festa del Mar, la missa 
del patró seran de nou 
part del programa. Com el 
pregó, que enguany anirà 
a càrrec del Club Billar 
Sant Adrià, que celebra 
en aquest 2014 el seu 
70è aniversari. 

Com a moments des-
tacats per les entitats 
de la ciutat destaca la 
festa castellera del 6 de 
setembre a la plaça de la 
Vila. La Colla Castellera 

Sant Adrià viurà el seu 
bateig per deixar de ser 
colla en formació i oblidar 
la camisa blanca. Estarà 
acompanyada per les 
dues colles que li fan de 
madrines, la de Badalona 
i la de Viladecans. 

Música de tots 
els estils

Potser no siguin grans 
noms, però els grups que 
hi actuaran durant les 
festes patronals adria-
nenques són garantia 
de diversitat. Tindrem 
jazz (Harpo’s Band Trio), 
swing (Swing Maniacs), 
rock (Noviembre Rock 
Band), rumba reivindica-
tiva (Mundo Guerrero) i 
pop juvenil (Via límit). A 
més, els Hotel Cocham-
bre tornaran a obrir les 

seves portes a la localitat 
per garantir una bona ra-
ció d’humor, mentre que 
els Messengers, el cor 
de gospel que va quedar 
segon al programa de 
TV3 “Oh Happy Day”, 
prometen un gran espec-
tacle vocal.

Els més petits podran 
gaudir de molts especta-
cles d’animació infantil 
i sessions de circ, i els 
més joves tindran una 
nova sessió de graffiti i 
de hip hop al costat del 
Polidor. 

Dels actes institucio-
nals, destaquen el canvi 
de nom de l’Arxiu Mu-
nicipal per Isabel Rojas 
Castroverde, i dels jardins 
del MhiC, que rebran el 
nom de Jardins Adolfo 
Suárez González.  

Els pregoners seran el Club Billar Sant Adrià, que enguany celebra el 
seu 70è aniversari.

MS
La Colla Castellera Sant Adrià celebrarà el seu bateig el 6 de setembre, amb la participació de les 
dues colles que li fan de madrines, la de Badalona i la de Viladecans. 

II Premi de Fotografia 
“Disseny per a Tothom”

Redacció

Badalona
El Consell Munici-

pal d’Accessibilitat de 
Sant Adrià de Besòs 
organitza el I I  Premi 
de  Fotogra f i a  “D is -
seny per a Tothom”. Hi 
col·laboren l’Ajuntament 
i l’Agrupació Fotogràfica 
Sant Adrià.

L’objectiu de la ini-
ciativa és reflectir, a 
través de la fotografia, 
les barreres arquitectò-
niques i de comunicació 
que existeixen al mu-
nicipi i també aquells 
aspectes que milloren la 
qualitat de vida dels ciu-
tadans i ciutadanes.

Es tracta doncs de 

sensibil itzar sobre la 
importància de poten-
ciar un “Disseny per a 
Tothom” és a dir asso-
lir entorns, productes, 
serveis i sistemes que 
puguin ser utilitzats pel 
major nombre possible 
de persones. Un model 
de ciutat basat en la in-
clusió social i la igualtat, 
independentment de les 
característiques, l’edat 
o les habilitats de cada 
individu.

Hi haurà un primer 
premi de 300 € i un se-
gon premi de 200 € que 
es lliuraran el 2 de des-
embre. D’altra banda, 
les 50 fotografies més 
ben valorades pel jurant 
formaran part d’una ex-

posició que s’instal·larà 
a la Biblioteca de Sant 
Adrià, del 2 de desembre 
al 7 de gener.

La data màxima de 
presentació dels tre-
balls és el 31 d’octubre 
d’enguany i les persones 
interessades ja podeu 
consultar les bases al 
web de l’Ajuntament 
(www.sant-adria.net).

Els treballs es poden presentar fins al 31 d’octubre i les bases estan 
disponibles al web de l’Ajuntament.

Unesco celebra el desè 
aniversari amb vins i 
poesia al MhiC

Redacció

Badalona
Un centenar l larg 

d’amics, socis, repre-
sentants de la Federació 
Catalana d’UNESCOS 
i representants de les 
administracions, alcalde 
adrianenc i Delegat de 
Cultura de la Diputació 
de Barcelona, van assis-
tir a l’actuació musical 
a carrec d’alumnes del 
Conservatori de Badalo-
na i de l’Escola de Mú-
sica de Sant Adrià i a la 
representacio-monòleg 
d’Andrés Cavallin, que 
els va mantener en ten-
sió durasnt dues hores, 
amb la seva prosa poèti-
ca sobre la seva infància 
a Argentina. Un tast de 
vins, entrepans i pastes 
dolçes van finalitzar una 

vetllada que va satisfer 
a tothom.

Pa s s a t  l ’ e s t i u , 
UNESCO Sant Adrià té 
programat un seguit 
d’actes per finalitzar 
aquest any de conme-
moracions.
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El CERCAT lliura els seus premis de 
fotografia rociera i de la Feria de Abril

Montse Sáez

Sant Adrià.-
Al voltant de 100 

persones van estar pre-
sents en el lliurament de 
premis del VIIIè Concurs 
de Fotografia Rociera i 
Ier Concurs de Fotografia 
Feria de Abril del CERCAT 
que es va dur a terme el 
passat 5 de juliol als jar-
dins del Museu d’història 
de la immigració de Cata-
lunya (MhiC).

En l’acte de lliura-
ment van estar presents 
l’alcalde de Sant Adrià, 
Joan Callau (que es va 
incorporar a darrera hora 
per coincidir l’acte amb 
la Trobada Nacional de 
Bastoners), el diputat 
adjunt de Cultura de la 
Diputació de Barcelo-
na, Carles Combarros, 
el regidor de Seguretat, 
Convivència i Participa-
ció de l’Ajuntament de 
Badalona, Miguel Jurado, 
la secretària de Cultura 
Tradicional i Popular del 
PSC, Maribel García, la 
presidenta del Consell 
General de Germandats 
i Confraries de Barce-
lona, Isama Rodríguez, 

directius de la Federación 
de Entidades Culturales 
Andaluzas en Catalunya 
(FECAC) i de la Fundación 
FECAC, el president de 
la Federación Andaluza 
de Comunidades (FAC), 
Miguel Montaño, la presi-
denta de l’Associació de 
Dones Confrares, Núria 
Borraz, i el president de 
la Coordinadora de Joves 
Confrares de Barcelona, 
José Antonio Carrasqui-
lla, entre d’altres. També 
van estar presents repre-
sentants de diverses en-

titats de cultura andalusa 
i germandats rocieres. En 
els seus discursos, tant 
Miguel Jurado com Carles 
Combarros van encoratjar 
els membres del CERCAT 
perquè continuessin amb 
la seva feina de recopilar 
tota la informació del 
món rociero i de la cultu-
ra andalusa a Catalunya 
“perquè també és cultura 
catalana”.

L’acte va començar 
amb una visita al vagó 
del Sevillano, que està 
instal·lat als jardins del 

MhiC, i en l’interior del 
qual es troba una expo-
sició sobre el fenomen 
migratori a Catalunya. 
Després de la visita, es 
van lliurar els premis, 
començant pels guardons 
del Concurs Fotogràfic 
Feria de Abril. José Reyes 
Belzunce, amb la seva 
imatge “El guitarrista” 
va ser el guanyador del 
primer premi dotat amb 
150 euros i diploma. Mª 
Ángeles Chaparro Ramos, 
amb “Tablao” va aconse-
guir el segon (100 euros 

i diploma), Dolores Mª 
González Tur, amb “La nit 
lluminosa de la fira” el ter-
cer (50 euros i diploma), 
i Julia Juan Giner amb 
“No hay edad en feria” va 
aconseguir un accésit (50 
euros i diploma).

En el VIIIè Concurs de 
Fotografia Rociera, Paolo 
Rinelli, amb la seva imat-
ge “El Descanso de los 
rocieros” va ser el guan-
yador del primer premi en 
la categoria “Romiatge 
del Rocío 2014”, dotat 
amb 150 euros i diploma. 

José Reyes Belzunce, 
amb “Momento crítico” 
va aconseguir el segon 
(100 euros i diploma), 
Agustín Padilla Carreño, 
amb “Rocío 3” el tercer 
(50 euros i diploma), i 
David Reyes Chaparro 
amb “Emoción 2” va 
aconseguir un accésit (50 
euros i diploma).

En la categoria “Cata-
lunya confrare”, el guan-
yador va ser Enric Estarli 
Masjuan, amb “Plenilu-
nio”, aconseguint així els 
150 euros i el diploma 
del primer premi. Jordi 
Pérez Espejel, amb “El 
encuentro” va aconseguir 
el segon (100 euros i di-
ploma), Oriol Fernández 
Rodríguez, amb “Emoción 
cautivadora” el tercer (50 
euros i diploma), i Do-
ménech L. Alió, amb “La 
mirada del penitente” va 
aconseguir un accésit (50 
euros i diploma).

Hi va ser present l’alcalde adrianenc, Joan Callau, que hi va arribar després de la Trobada Nacional Bastonera. 

Més informació:

MS

Els premiats i les personalitats presents a l’acte de lliurament dels premis dels concursos de fotografia rociera i de la Feria de Abril.

La imatge guanyadora en l’apartat Rocío 2014, “El descanso de los rocieros”, de Paolo Rinelli (a dalt). A la dreta, la fotografia 
que va aconseguir el primer premi del concurs de fotografia de la Feria de Abril, “El guitarrista”, de José Reyes.



13Juliol 2014 -Cultura

La companyia “La faràndula del 
Montalbàn” s’enlaira amb “Montalbán 
Airlines, a very low cost company”

Redacció

Sant Adrià.-
El passat dissabte 28 

de juny, la companyia de 
teatre “La faràndula del 
Montalbán” del INS MVM 
del nostre municipi amb 
els seus actors més joves, 
encetava els cels amb un 
nou espectacle.

Com molts ja sabeu, 
aquesta és una activitat 
de l’AMPA INS MVM de 
Sant Adrià,que ja dura 
cuatre cursos i que té 
intenció de continuar 
molts més, donat el seu 
èxit de participació entre 
l´alumnat, els pares i 
mares, l´entorn i el pro-
fessorat.

Enguany, el vol inau-
gural d´una nova com-
panyia aèrea adrianenca 
s´enlairà amb destina-
ció Bali. Els afortunats 
passatgers embarcaren 
en dues sessions con-
tinues, una a les 17h i 
l´altre a les 20h. Després 
de passar degudament 
pel Check-in travessaren 
l´aduana, allà van “patir 
“l´escorcoll” de les au-
toritats pertinents abans 
d´entrar a l´avió on eren 
rebuts pel personal de ca-
bina. A última hora, van 
pujar-hi un passatgers 
d´alló més extravagant, 
que amenitzaren el vol 
des de la clase business, 
amb les seves “curioses” 
històries.

Un trajecte tant llarg i 

en una companyia “very, 
very low cost” donà per 
molt. Arribarien els pas-
satgers finalment a la 
calidessa de les platges 
de Bali???

Aixó queda reservat 
pels 200 passatgers que 
van tenir la sort de vo-
lar amb ells. Qui sap?...
probablement s´enlairin 
de nou aviat...i poder 
vostés tindràn interés 
en fer-ne unes vacances 
“exótiques”!

Mantingueu-vos aler-
ta. Us informarem si es 
dona el cas!

Aquesta feina ha es-
tat coordinada un any 
més per l´Arantxa Garcia 
Cardona com a responsa-
ble de l´activitat, a qui el 
grup agraeix molt la seva 
dedicació.

L´obra ha estat escri-
ta per l´Antonio Carrasco 
i dirigida per la Mª Car-
men Mesas i ell mateix. 

Els joves artistes que 
la interpretan són: Maria 
Lladó, Claudia Masalia, 
Ana Román, Carlota Tor-
nos, Luís Sirvent, Victor 
Izquierdo, Edgar Vico i 
Jordi Lladó. També varen 
contar amb la inestimable 
col·laboració de l´equip 
dels adults de la mateixa 
companyia per tal de fer 
caure l´espectador en 
uns quants paranys.

Resteu atents perque 
aixó no s´acaba aquí, al 
final de l´estiu i al principi 
de tardor “La faràndula 

del Montalbán” estrena 
nous espectacles. “Los 
ladrones somos gente 
honrada” obrirà les estre-
nes amb el grup d´adults 
de la companyia i “ I foren 
feliços?!?!?! “ com a parti-
cipació i cloenda del cicle 
de teatre solidari amateur 
TEATREA d´enguany, 
amb l´actuació de mem-
bres de les dues branques 
de la companyia, adults 
i joves.

LA FARÀNDULA DEL MONTALBÀN

Més informació:
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La jugadora del Tucans Alba Gonzalo, 
campiona del món júnior d’hoquei línia

AHL Tucans

Sant Adrià.-
La Selecció Espan-

yola Júnior Femenina 
s’ha proclamat campiona 
del Campionat del Món 
d’hoquei línia el passat 
diumenge 13 de Juliol 
a Tolosa de Llenguadoc. 
El combinat espanyol va 
vèncer 4-2 a Estats Units 
en la final, convertint-se 
d’aquesta manera en el 
primer equip espanyol 
d’aquesta especialitat a 
penjar-se un or mundial. 
Espanya sempre va portar 
la iniciativa en el marca-
dor, mentre Estats Units 
buscava a remolc frenar 
el gran joc de les nostres 
júniors.

Volem felicitar i en-

viar una abraçada a la 
nostra portera i de la 
selecció, Alba Gonzalo. 
Gràcies al teu treball i a 
la teva constància estàs 
aconseguint grans fites 
en aquest esport. Alba, 
moltes felicitats de la 
família Tucans i dir-te que 
ens sentim molt orgullo-
sos de tenir una portera 
campiona del món, per 
nosaltres la millor.

TUCANS

Més informació: 

Plaça de la Vila, 11, entlo., 3ª 
08930 - SANT ADRIÀ DE BESÒS

Tels. 934.62.27.21 / 934.62.08.07 Fax. 933.81.25.48 

Manuel 
AMAYA 
BRAVO

Agente de la Propiedad 
Inmobiliaria

Perito Industrial
Perito Tasador

Administrador de Fincas

Locales en Alquiler - Pisos en Venta

Mariscal Cabanes, 46-48 
Local (Zona Artigas). Dos puer-
tas dan a la calle. Una de las puertas 
tiene entrada peatones; Pavimento 
terrazo; Un aseo; Altura del Local 5,50 
metros;  220,40 metros planta; 156 
metros altillo, adaptado para despa-
chos, con divisiones. Ventanas de 
celosia de vidrio, a la calle. 

Mariscal Cabanes 20-22 
Local  138,48 m  (Zona Arti-
gas).  Una puerta; El pavimento es 
de cemento no tiene terrazo; Un aseo.

Bogatell, 58. Local Uno. 
100 m. 2  puertas; Aseo; El local es 
un poco irregular. 

Villar, 85. Local. 123,50m. 
Local y sótano, comunicado por una 
rampa; 1 puerta; Tiene puerta con sali-
da al vestíbulo.

En Sant Adrià Besós
Santa Catalina, 16. 100m. 2 

puertas; Aseo; Puerta a motor.
Juan Fivaller, 10. Local      

193m.

En Badalona disponemos 
de varios entresuelos comer-
ciales

Guasch, 4. Local. 900 m. 
(Badalona). Dos puertas, una 
basculante y otra peatonal. 
Más de 5 m. de altura  

Esports

JOAN RABELL

Neix SAB Sport, 
el primer grup de 
comunicació esportiu 
de Sant Adrià 

Redacció

Sant Adrià.-
Els aficionats al Sant 

Gabriel, Femení Sant 
Adrià o Sant Martí-Adria-
nenc, entre d’altres, a 
partird’aquest agost tin-
dran una nova referència 
a la que adreçar-se per 
conèixer l’actualitat, úl-
t ima hora i novetats 
sobre el seu equip.

Els nostres com-
panys i col·laboradors 
d’Àrea Besos i Àrea Ba-
dalona, Manel Expósito i 
Raúl Jiménez, són els ar-
tífexs d’aquest ambiciós 
i interessant projecte 
comunicatiu. SAB Sport 

tindrà un programa set-
manal a Ràdio La Mina, 
anomenat ‘Jornada Prè-
via’, cada divendres a la 
tarda, retransmissions 
en directe d’alguns par-
tits dels equips sèniors 
de la ciutat i una amplia i 
actualitzada pàgina web. 
A més a més de diver-
sos sortejos d’entrades, 
material esportiu i in-
teracció amb els seus 
seguidors a través de les 
xarxes socials.

Fins fa poc, Sant 
Adrià únicament tenia el 
programa setmanal ‘La 
Mina en Juego’, com a 
punt de referència, per 
seguir l’actualitat espor-

tiva adrianenca a nivell 
radiofònic, amb aquest 
nou mitjà es potenciarà 
molt més encara el vin-
cle entre el grup SAB 
Sport, els clubs i els 
lectors o oients.

SAB Sport té també 
presència a les xarxes 
socials. Té compte a 
facebook (Grup SAB 
Sport) i a Twitter (@
gruposabsport).

El nou mitjà tindrà com a objectiu potenciar la informació dels clubs 
esportius adrianencs.
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Farmàcies de torn - AGOST 2014

Telèfons 
d’interès 

SANT ADRIÀ
-Ajuntament- 93.381.20.04
-Policia Local- 93.381.55.55
-Protecció Civil- 93.462.27.00 / 
93.462.22.11
-Comissaria de la Policia Nacional- 
93.381.50.11
-Mossos d’Esquadra- 088 (per a les tres 
ciutats)
-Creu Roja- 93.381.00.80
-Correus- 93.381.21.31
-CAP local- 93.462.26.61
-Taxis- 93.392.22.22

SANTA COLOMA
-Ajuntament- 93.462.40.40
-Policia Local- 93.386.00.50
-Comissaria de la Policia Nacional- 
93.466.38.45
-Creu Roja- 93.386.20.24 / 93.446.21.87
-Correus- 93.386.69.99
-Bombers- 93.391.82.82
-Bombers.Urg.- 93.391.80.80 
-Hospital Esperit Sant- 93.386.02.02 
 (Urgències- 93.386.30.00)
-Ambulàncies- 93.468.20.00   
-Companyia de l’Aigua- 93.386.59.99
-Taxis- 93.391.22.22

BADALONA
-Ajuntament- 93.483.26.00
-Policia Local-  93.483.29.01
-Comissaria de la Policia Nacional- 93.387.04.47
-Protecció Civil -93.483.28.86
-Bombers- 93.388.00.80
-Correus- 93.384.34.52 / 93.399.62.12
-Hospital Municipal - 93.464.83.00
-Hospital Can Ruti-93.465.12.00
-Ambulàncies- 93.384.56.12
-Estació Renfe- 93.389.30.75
-Taxis- 93.225.00.00/     
-Gas Badalona S.A. 93.389.03.66 / 93.389.07.16

COMARCA
-Catalana  Gas -900.30.31.32
-Averies Gas - 900.39.40.41
-FECSA- 900.31.31.31
-Aigues de Barcelona
 900.35.53.55
-Enher Elec.- 900.333.330
-Tugsal- 93.395.31.11
-Grup de Famílies de Jugadors 
compulsius (GAM-ANON)- 
645.343.336

Serveis
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Divendres 1
Pi i Gibert, 66
Dissabte 2

Via Trajana, 20, local 6
Diumenge 3

Av. de Catalunya, 50
Dilluns 4

García Lorca, 1 
Dimarts 5

Mar, 18
Dimecres 6
Pi i Gibert, 66

Dijous 7
García Lorca, 1
Divendres 8

Mar, 18
 Dissabte 9
Pi i Gibert, 66
Diumenge 10

Via Trajana, 20, local 6
Dilluns 11

Av. de Catalunya, 50
Dimarts 12 

García Lorca, 1
Dimecres 13

Mar, 18
Dijous 14

Pi i Gibert, 66
Divendres 15
García Lorca, 1
Dissabte 16

Av. Catalunya, 92-94
Diumenge 17
Av. Platja, 82
Dilluns 18

Andreu Vidal, 2
 Dimarts 19

Llevant, 20-22
Dimecres 20

Gran Via CC., 26
Dijous 21

Av. Catalunya, 92-94  

 Divendres 22
Av. Platja, 82
Dissabte 23

Andreu Vidal, 2
Diumenge 24
Llevant, 20-22

Dilluns 25 
Gran Via CC., 26

Dimarts 26
Av. Catalunya, 92-94

Dimecres 27
Av. Platja, 82

Dijous 28 
Andreu Vidal, 2
Divendres 29
Llevant, 20-22
Dissabte 30

Gran Via CC., 26
Diumenge 31

Av. Catalunya, 92-
94...............

BALANÇA (24 setembre-23 octubre)
Tindràs moments de poca autoestima, però saps que ho 
pots superar pensant en tot el que tens a la teva vida 
que et fa vibrar. 

ESCORPÍ (24 octubre-22 novembre)
Els pensaments negatius faran que perdis els nervis en 
situacions compromeses. Mira de refugiar-te en la teva 
família i ho superaràs.

SAGITARI (22 novembre-21 decembre)
Aquest mes és important per la teva salut i per la 
família, així que has de començar a cuidar una mica 
de les dues. 

CAPRICORN (22 desembre-20 gener)
Tindràs tot el temps ocupat amb responsabilitats 
que et portaràn moltes recompenses que milloraràn 
enormement la teva vida. 

AQUARI (21 gener-19 febrer)
Tot i que serà un mes complicat perquè hauràs d’afrontar 
molts problemes, el millor que pots fer és tenir a prop 
la teva família. 
 
PEIXOS (20 febrer-20 maig)
La teva vida és teva i el màxim resposable de viure-la 
al màxim. Per això, no deixis que ningú et digui el que 
has de fer.

ARIES  (21 març-20 abril)
Aquest més serà dels millors pel teu desenvolupament 
personal, perquè t’adonaràs que vals molt i això 
t’aportarà seguretat i moltes amistats. 

TAURE  (21 abril-20 maig)
Les relacions familiars i amistats es veuran afavorides 
pel teu bon humor, que també afectarà favorablement 
la teva vida professional.     

BESSONS  (21 maig-21 juny)
Si ets capaç de treure’t les preocupacions del cap 
podràs avançar en els projectes professionals i pesonals 
amb millor bon peu.  

CRANC  (22  juny-23  juliol)
No tindràs un bon mes en el terreny econòmic, i això 
enfosquirà tots els aspectes de la teva vida personal. 
No és bon camí. 

LLEÓ (23  juliol-23 agost)
Entraràs en una nova rutina i això repercutirà en les 
teves emocions. Estaràs alegre i vital, i ho hauràs 
d’aprofitar per millorar en tots els aspectes.

V E R G E  ( 2 4  a g o s t - 2  s e t e m b r e ) 
Les males influències voldràn fer-te canviar, però saps 
no pots permetreu-ho. Ets com ets i no t’ha anat tan 
malament a la vida com per haver de canviar. 

Avinguda Catalunya, 74 
(zona peatonal) 
08930. Sant Adrià
Tel. 93 381 00 95




